
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van Orde 
voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2011 – Nr. 38. 
 
VRAGEN van de Stadspartij van de heer G.J.D. Offerman betreffende voortgang organisatie 
Forum. 
(Binnengekomen: 19 april 2011.) 
 
De gemeenteraad heeft bij de vaststelling van de begroting 2011 vastgesteld, dat de nieuwe 
forumorganisatie eind 2011 gereed moet zijn. Het is nu bijna mei 2011. Nog circa 6 maanden 
te gaan, inclusief een zomer vakantie. In de gemeentebegroting is vanaf 2010 jaarlijks 2,5 
miljoen euro voor het Forum (de forumorganisatie) beschikbaar gesteld. De forumorganisatie 
zal gaan bestaan uit (delen van) het Groninger Museum, Bibliotheek Groningen, Groninger 
Archieven, GAVA, filmtheater Images, Volksuniversiteit Groningen, Debatcentrum 
Dwarsdiep.   
 
De Stadspartij stelt hierover de volgende vragen: 

1. Hoever is deze nieuwe organisatie in mei 2011 al gevorderd? 
2. Met wie worden gesprekken gevoerd? 
3. Uit hoeveel formatieplaatsen zal deze nieuw te vormen organisatie bestaan en waar 

komen deze formatieplaatsen vandaan? 
4. Is er contact met de vakbonden geweest over eventuele rechten en contracten van 

mensen, die uit de diverse organisaties bij elkaar worden gebracht? 
5. Wat wordt de jaarlijkse begroting van deze nieuwe organisatie? 
6. Is er al een Raad van Toezicht en uit wie bestaat deze raad? 
7. Is er nu al sprake van een jaarlijks exploitatietekort en zo ja, hoe hoog is dat? 

(voor alle activiteiten). 
8. Hoeveel gaat jaarlijks de presentatie van de historische collectie van Stad en Lande 

kosten? 
 

 


